
COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 5 MARS 2015 

Présents:  Yves Borreman, William Sterckx, Koen Michiels,  
Arnold Van Remoortere, Max Louesse, Rudi Roelens,  
Jean-Michel Vandergeeten, Jean Solon. 

Excusé:   Jürgen Intemann, Jean-Yves Squifflet, Jan Lauwers,  
Leen Mortier, Lode Spruyt. 

Prochaines réunions:  jeudi le 2 avril à 19h30, 
 jeudi le 7 mai à 19h30, 
 jeudi le 4 juin à 19h30. 

Le compte rendu de la réunion du 5 février est approuvé. 

European Hang gliding and Paragliding Union (EHPU) 

Yves fait le compte-rendu de la réunion annuelle de l’EHPU. Le conseil 
le remercie ainsi que sa compagne Marie-France pour les traductions 
pendant la réunion. 

Sites : Anderlues 

Ce site jamais vraiment ouvert serait maintenant interdit par la 
commune de Fontaine-l’Evêque. 

Sites : Koksyde 

Il y a eu des verbalisations par la police de parapentistes volant sur ce 
site non-officiel suite à une plainte de la tour de contrôle de 
l’aérodrome militaire de Koksyde. Rudi suit ce dossier. 

Sites : Boom 

Les nouveaux travaux en bas de la pente ne devraient pas avoir 
d’impact sur les activités sur la pente école. 

Sites : Beauraing 

Malgré le respect des nouvelles règles, le riverain se plaint toujours. 
Denis Lebrun et Jean regardent afin de déterminer l’action à suivre 
pour prévenir de nouveaux problèmes avec la commune. Ce ne sera 
pas chose facile car le riverain n’a pas l’air très conciliant. 

Sites : 7-Meuses 

Yves et Jean-Michel contacteront le délégué site Christian 
Croonenborghs afin d’installer les nouveaux tapis. 

Assemblée Générale 

Jean a déjà pris une option sur la salle habituelle mais entre-temps les 
membres du conseil peuvent essayer de trouver une autre salle. 

BACC 

Jean-Michel pourra proposer une subvention de 250 € aux 
organisateurs du BACC si ceux-ci se déclarent d’accord à sanctionner 
les infractions flagrantes de la réglementation aérienne.  

Sites de la Côte d’Opale 

Toni Castagnozzi s’est excusé auprès des gestionnaires des sites des 
Caps pour avoir garé sa voiture au mauvais endroit, malgré l’absence 
de panneaux d’interdiction. Jean a transmis ce message. 

La réponse de Damien Dewisme est que c’est le propriétaire du 
décollage (le Conservatoire du Littoral) qui demande de se garer au 
cimetière en accord avec la mairie. Il accepte les excuses de Toni mais 
il signale qu’en signant le badge d’accès on s’engage à respecter le 
règlement qu’il ne peut pas se justifier pour tous les points du 
règlement à plus de 600 détenteurs de badge. 

Correspondance 

-  Jo Bonné, Aide-Moniteur delta, a envoyé la procédure de contrôle 
de sécurité pour les décollages d’élèves de deltaplane lors de stages 
grands vols. Jean a vérifié et déclare que celles-ci sont très bonnes, 
le Conseil félicite Jo et Trike Valley pour cette check-list. 

-  Air Sport signale un accident avec un élève à Winterslag. 

- La FFVL a envoyé ses statistiques d’accidents: une conclusion de la 
FFVL est que la réalité diffère de ce genre de statistiques… 

-  La newsletter d’Europe Air Sports est parvenue au secrétariat. 

Rapporteur: Jean. 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 5 MAART 2015 

Aanwezig:  Yves Borreman, William Sterckx, Koen Michiels,  
Arnold Van Remoortere, Max Louesse, Rudi Roelens,  
Jean-Michel Vandergeeten, Jean Solon. 

Verontschuldigd:  Jürgen Intemann, Jean-Yves Squifflet, Jan Lauwers,  
Leen Mortier, Lode Spruyt. 

Volgende vergaderingen: donderdag 2 april om 19u30, 
 donderdag 7 mei om 19u30, 
 donderdag 4 juni om 19u30. 

Het verslag van de vergadering van 5 februari wordt goedgekeurd. 

European Hang gliding and Paragliding Union (EHPU) 

Yves brengt verslag uit over de jaarlijkse algemene vergadering van de 
EHPU. De Raad denkt hem en zijn partner Marie-France voor de 
vertalingen tijdens de vergadering. 

Vliegplaatsen: Anderlues 

Deze vliegplaats, die nooit echt geopend werd, is nu blijkbaar 
verboden door de gemeente Fontaine-l’Evêque. 

Vliegplaatsen: Koksijde 

De politie heeft parapentisten, die op deze niet-officiële vliegplaats 
vlogen, geverbaliseerd na een klacht van de controletoren van het 
militair vliegveld van Koksijde. Rudi volgt dis dossier op. 

Vliegplaatsen: Boom 

De nieuwe werken onderaan de leshelling zouden geen impact moeten 
hebben op de activiteiten op de leshelling. 

Vliegplaatsen: Beauraing 

Ondanks het naleven van de nieuwe regels, klaagt de buur nog steeds. 
Denis Lebrun en Jean bekijken wat er nog kan gebeuren om nieuwe 
problemen met de gemeente te voorkomen. Het zal niet makkelijk zijn 
omdat de buur niet erg verzoenend optreedt. 

Vliegplaatsen: 7-Meuses 

Yves en Jean-Michel zullen de vliegplaatsafgevaardigde Christian 
Croonenborghs contacteren om er de nieuwe tapijten te leggen. 

Algemene Vergadering 

Jean heeft al een optie genomen op de gebruikelijke zaal maar 
ondertussen kunnen de leden van de raad een andere zaal zoeken. 

BACC 

Jean-Michel mag een subsidie van 250 € voorstellen als de 
organisatoren akkoord zijn met flagrante luchtruimovertredingen te 
bestraffen. 

Vliegplaatsen van de Opaalkust  

Toni Castagnozzi heeft zich geëxcuseerd bij de vliegplaatsbeheerders 
van de sites van de Caps voor het verkeerd parkeren van zijn wagen, 
ook al staan er geen verbodsborden. Jean heeft dit doorgegeven. 

Damien Dewisme antwoordt dat het de eigenaar van de startplaats 
(Conservatoire du Littoral) is die vraagt te parkeren aan het kerkhof, in 
samenspraak met de gemeente. Hij aanvaardt de excuses van Toni 
maar merkt op dat door de badge te ondertekenen men zich akkoord 
verklaart met het reglement en hij zich niet kan verantwoorden aan 
meer dan 600 badgehouders voor elk detail van dit reglement. 

Briefwisseling 

-  Jo Bonné, delta-Hulpmonitor, heeft een veiligheidscontrole-
procedure voor de start van deltaleerlingen die op hoogtestage zijn, 
opgesteld. Jean heeft deze nagekeken en verklaart dat deze heel 
goed zijn, de Raad feliciteert Jo en Trike Valley voor deze checklist. 

-  Air Sport signaleert een ongeval met een leerling te Winterslag. 

- De FFVL heeft haar ongevallenstatistieken opgestuurd: een conclusie 
van de FFVL is dat de realiteit verschilt van dit soort statistieken… 

-  De newsletter van Europe Air Sports kwam toe op het secretariaat. 

Verslaggever: Jean. 


